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IDROTTSNÄMNDENS ARBETE UNDER 2009 

Ordförande  Vice ordförande 
Sjöstedt, Madeleine (fp) Visshed, Jari (s) 
 
Ledamöter: 
Östh, Billy (m) Hellström, Anders (m) 
Bucquet, Arienne (m) Fridebäck, Ulf (fp) 
Kroon, Leif (kd) Jahn, Carin (s) 
Palocci, Manlio (s) Oguzsoy, Mehdi (v) 
Lundin Else (mp)    
  
Ersättare: 
Pawlak, Jakob (m) Bernadotte, Fredrika (m) 
Begner, Björn (m) Horn, Joar (m) 
Jonasson, Ulrika (m) Fava, Daniele (fp) 
Åkerlind, Jennie (s) Andersson, Barry (s) 
Romlin, Malin (s) Hagelstedt, Åsa (v) 
Nekham Axel (mp)  
 
Personalrepresentanter: 
Gunnar Buhre (Kommunal)  Thomas Wiklund (SKTF) 
Elvy Löfvenberg (SACO)  
 
Kommunalfullmäktige beslöt den 14 december 1998 (utl. 202) att inrätta en 
idrottsnämnd. Nämnden startade sin verksamhet den 1 januari 1999. 
 
Idrottsnämnden har under 2009 behandlat ca 140 ärenden under nio 
sammanträden.  
 
Bland de ärenden som idrottsnämnden behandlat kan nämnas: 
 

• Underlag till budget 2010 och inriktning för 2011 och 2012 för 
idrottsnämnden 

• Verksamhetsplan 2010 för idrottsnämnden 
• Revisionens årsrapport 2008 för idrottsnämnden 
• Yttrande över rapporten ”Hantering av synpunkter och klagomål från 

medborgare och brukare” från stadsrevisorn 
• Flertal remissvar till bl.a. kommunstyrelsen och stadsbyggnadsnämnden 
• Energiplan för idrottsnämnden 2009-2019 
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• Förslag till åtgärder för att Grimsta idrottsplats ska godkännas för 
allsvenskt fotbollsspel 2009. 

•  Slutredovisning av projektet upprustning och ombyggnad av fullriggaren af 
Chapman 

• Delrapport om projektet Fritid för alla 
• Förslag till justerade taxor i idrottshallar 
• Aspuddsbadet, beslut om avveckling samt beslut om markanvisning för 

utbyggd förskola inom kv. Korpen  
• Kronobergsbadet, godkännande av förslag till nytt hyresavtal med 

Rikspolisstyrelsen 
• Nominering till Stockholms stads kvalitetsutmärkelse 2009 
• 2009 års ungdomsledarstipendium 
• Ekonomiskt stöd till aktiviaden 2010, ansökan från Stockholms 

Idrottsförbund 
• Förslag till tomträttsavtal för Enskede Rackethall AB 
• Idrottshallar i Stockholm. Redovisning av dagsläget och förslag till ny 

prioriteringslista för hallbyggnation. 
 
• Inriktningsbeslut 

− Upprustning och modernisering av Farsta, Åkeshov, Västertorp och 
Vällingby sim- och idrottshallar 

− Byggnation av en ny ridanläggning i Sätra 
− Byggnation av fullstor idrottshall vid Engelbrektsskolan i kv. 

Sädesärlan 
− Byggnation av skatepark i Högdalen, kv. Mikrofilmen  
− Utvecklingen av Hammarby IP 
− Uppförande av en ny omklädningsbyggnad p.g.a. brand på 

Mälarhöjdens IP 
 

• Genomförandebeslut 
− Byggnation av en fullstor idrottshall vid Smedshagsskolan, i samarbete 

med SISAB 
− Upprustning och modernisering av Stadion 2010-2014  
− Tillgänglighetsanpassning m.m. av stenstallet på Enskede 

ridanläggning 
− Ombyggnad av allmän bilväg med mediaförsörjning till nya Sätra 

ridanläggning samt befintlig båtklubb 
− Upprustningsåtgärder för att göra Spånga IP till en tävlingsarena för 

friidrott 
− Anläggande av en 11-manna och en 7-manna konstgräsfotbollsplan på 

bl.a. Älvsjö IP, Hagsätra IP, Långbro BP, Elinsborgs BP och Sätra BP 
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• Tilldelningsbeslut 
− Uppförande av ett nytt ridhus på Åkeshovs ridanläggning 
− Grimsta IP, tilldelningsbeslut avseende anläggande av en uppvärmd 

konstgräsfotbollsplan 
− Tensta sim- och idrottshall, tilldelningsbeslut avseende tillbyggnad av 

friskvårdsyta 
− Kv. Digitalkameran 2 (f.d. Målkurvan,) tilldelningsbeslut avseende 

nybyggnad av personal- och förrådslokaler  
 
• Svar på skrivelser från bl.a. nämnden och föreningar 

− Bättre hygien i simhallarna, FP, M och KD 
− Kameror på Forsgrénska badet, MP och V 
− Överför af Chapman till en annan värd, MP 
− Angående taxa för ringette i ishallar under för- och eftersäsong, Kista 

Hockey Club m.fl.  
− Investeringsstöd till Street Plazan i Skarpnäck, Skarpnäcks 

stadsdelsnämnd 
− Upprustning av spontanidrottsplatser i Skärholmen, Skärholmens 

stadsdelsnämnd 
− Utveckling av fotbollsverksamheten i västerort, Spånga IS Fotboll 
 

Handikapprådet 
Till nämnden är ett handikappråd knutet i enlighet med kommunfullmäktiges 
beslut den 16 december 1996. Med sin rådgivande funktion har rådet till uppgift 
att bereda funktionshindrade i Stockholm inflytande och insyn i allmänna frågor 
som berör funktionshindrades levnadsförhållanden. Rådet ska ta initiativ till 
förbättringar för handikappade inom nämndens verksamhetsområde.  
 
Ledamöter och ersättare nomineras av Handikapporganisationernas 
samarbetsorgan i Stockholm och utses av idrottsnämnden. 
Dolores Back, NHR, ordförande   Eva Söderbärj, FUB, vice ordförande 
Nils Blomqvist, RBU  Kjell Hamberg, Reumatikerförbundet  
Gunnar Augustsson SDF   Therese Rudolfsson, DHR 
Boris Samuelsson, SRF Nils Ander, Stockholms 

Handikappidrottsförbund, adjungerad 
 
Under året har tio möten hållits varav ett tillsammans med idrottsnämnden. 
Protokollen har anmälts till idrottsnämnden. 
 


